
 

. ПРОТОКОЛ № 82 

Засідання постійної комісії з питань бюджету, планування фінансів та 

цінової політики та інвестицій 

 

від 05.06.2019 року 

 

Присутні: 

Р.Курчик – голова комісії.  

О.Жуковська – заступник голови комісії.  

В.Тюска – член комісії  

Т.Городиський – секретар комісії. 

М.Шеремета – член комісії.  

ТДемко – член комісії. 

О.Скірко – член комісії.  

 

Запрошені:  

Т.Кучма – міський голова. 

О.Хрущ – секретар міської ради. 

О.Савран – начальник фінансового управління. 

Р.Москалик – директор департаменту міського господарства. 

О. Яводчак – начальник відділу культури та мистецтв. 

І.Яким – начальник відділу – служби у справах дітей. 

М.Оршанська – начальник відділу бухгалтерського обліку та звітності 

виконавчого комітету Дрогобицької міської ради. 

А.Янів – голова постійної комісії ради з питань житлово-комунального 

господарства, будівництва архітектури, екології, довкілля, транспорту та 

зв’язку. 

В.Чуба – начальник відділу охорони здоров’я. 

О.Майданюк – директор КП «Управитель «ЖЕО». 

 

 



 

. Відсутні:  

Б.Пристай – член комісії. 

 

Порядок денний: 

1. Розгляд проекту рішення «Про затвердження розпоряджень міського 

голови про внесення змін в міський бюджет м. Дрогобича на 2019 рік». 

2. Розгляд проекту рішення «Звіт про міський бюджет м. Дрогобича за 

1-ий квартал 2019 року». 

3. Розгляд проекту рішення «Про внесення змін до міського бюджету м. 

Дрогобича на 2019 рік». 

Доповідач – начальник фінансового управління  – О.Савран. 

4. Розгляд проекту рішення «Про затвердження комплексної Програми 

«Культурно-мистецькі табори на базі Дрогобицького Народного дому            

ім. І.Франка» на 2019 рік в м. Дрогобичі» 

Доповідач – начальник відділу культури та мистецтв – О. Яводчак. 

 

СЛУХАЛИ: Р.Курчика, який запропонував затвердити порядок 

денний. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний із доповненнями. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» -0; «утримались» - 0.  

 

1. Розгляд проекту рішення «Про затвердження розпоряджень міського 

голови про внесення змін в міський бюджет м. Дрогобича на 2019 рік». 

СЛУХАЛИ: Начальника фінансового управління  – О.Савран, яка 

представила даний проект рішення. Підкреслила, що усі субвенції, які 

поступали з державного та обласного бюджетів, ми повинні уточняти 

розпорядженням. 

ВИРІШИЛИ: Проголосувати за даний проект рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7 ; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

 



 

. 2. Розгляд проекту рішення «Звіт про міський бюджет м. Дрогобича за 

1-ий квартал 2019 року». 

СЛУХАЛИ: Начальника фінансового управління  – О.Савран, яка 

представила даний проект рішення. Підкреслила, що за січень -  березень  

2019 року до міського  бюджету м. Дрогобича надійшло доходів 

загального фонду в сумі 72166,2 тис. грн. при затвердженому плані 67054,8 

тис. грн., що становить 107,6 % або більше на 5111,4 тис. грн.  Додала, що 

за це перевиконання була виплачена зарплата медикам та освітянам.  Всі 

податки є виконані. Якщо проаналізувати усі рекомендації, які давав 

Мінфін при прийнятті бюджету, то ми їх усіх перевиконуємо (13% до 

16%). 

Підкреслила, що зменшилися показники надходження акцизного 

податку, зокрема алкоголь. Такі, як ТОВ «95 Квартал» впав на 80,0 тис. 

грн., ТзОВ «Пивна компанія на 400,0 тис.грн.» у зв’язку із  

перереєстрацією на оптові продажі. 

Наголосила на тому, що не маємо повноважень здійснювати 

перевірки. Після цього, як реорганізовано Дрогобицьку податкову 

інспекцію, повноваження передали фіскальній службі у м.Львові. Ми лише  

маємо право створювати комісії та проводити роз’яснювальну роботу.  

ВИРІШИЛИ: Проголосувати за даний проект рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

3. Розгляд проекту рішення «Про внесення змін до міського бюджету м. 

Дрогобича на 2019 рік».  

СЛУХАЛИ: Начальника фінансового управління  – О.Савран, яка 

представила даний проект рішення. Підкреслила, що перевиконання бюджету 

склало 8956,9 тис.грн.  

Рекомендації фінансового управління скерувати ці кошти в першу чергу 

на погашення заборгованості на заробітну плату 5381,8 тис.грн. працівникам 

медичних закладів міста.  Представила також напрацювання органів влади 

згідно дод. 3 та 4 даного проекту рішення.  Крім цього проведені зміни  на 



 

. запити розпорядників, які прописані у дод.  № 4 «Розподіл коштів бюджету 

розвитку за об'єктами у 2019 році», а саме на: виконавчий комітет 

Дрогобицької міської ради в сумі 351,6 тис.грн: (придбання обладнання і 

предметів довгострокового користування – 80,0 тис.грн.; придбання житла для 

дітей-сиріт, позбавлених батьківського піклування та осіб з їх числа – 201,6 

тис.грн.; видатки на топографо-геодезичні роботи – 30,0 тис.грн.;  

відшкодування витрат на проведення експертної грошової оцінки земельних 

ділянок, що підлягають продажу за рахунок авансу внесеного покупцями 

земельних ділянок – 40,0 тис.грн.; на відділ освіти – 90,7 тис.грн.: (капітальний 

ремонт системи опалення та водопостачання в підвальному приміщенні ДНЗ 

№21 "Сонечко" по вул.Калнишевського, 1 м.Стебник Львівської області); 

відділ культури та мистецтв  - 100,0 тис.грн.: (придбання літератури та 

періодичних видань на поповнення бібліотечного фонду – 50,0 тис.грн., 

виготовлення пам'яткоохоронної документації для об’єктів культурної 

спадщини – 50,0 тис.грн.; департамент міського господарства – 4108,0 

(капітальний ремонт підпірної стінки біля житлового будинку №103 по 

вул.Стрийська в м.Дрогобич Львівської обл. – 278,0 тис.грн.; будівництво 

дороги від вул.П.Орлика до вул.Паркової в м.Дрогобич, Львівської області – 

600,0 тис.грн; реконструкція площі Ринок у м.Дрогобичі Львівської області – 

500,0 тис.грн.;  внески в статутний фонд КП "Дрогобичводоканал" ДМР – 

1000,0 тис.грн, внески в статутний фонд КП "Управитель "ЖЕО" – 300,0 

тис.грн.; внески в статутний фонд КП "Комбінат міського господарства" – 

1300,0 тис.грн. 

О.Савран уточнила, що 1300,0 тис.грн. виділяється на капітальний 

ремонт вул. М.Грушевського.  

В.Тюска наголосив, що на минулих засіданням на цей об’єкт уже 

виділялося 2300,0 тис.грн. і нехай це пояснить головний розпорядник коштів. 

Р.Москалик прокоментував, що 1300,0 тис.грн.  передбачені на тротуари 

по вул.М.Грушевського та 300,0 тис.грн на кладовище. 

Звернувся Т.Демко з питанням виділення коштів на тротуари по вул.. 

Стрийській. Наголосив, що на даний час там критична ситуація на яку 



 

. жаліються мешканці Дрогобича. Дав пропозицію перерозприділити дані 

кошти і виділити 300,0 тис.грн. на завершення робіт дороги по вул. Стрийська. 

Також звернувся М.Шеремета, який також заперечив у вділенні 1300,0 

тис.грн. на вул.. грушевського. Підкреслив, що на даний час є багато 

незавершених проектів, які розпочалися ще минулих років і не варто виділяти 

кошти на нові, а потрібно завершити старі. Нагальним питанням сьогодення є  

ЗОШ №18 м.Стебник (протікає покрівля) та ЗОШ №9 (фасад). Надав 

пропозицію найперше звернути увагу на ці об’єкти.  

О.Хрущ також підкреслив, що розпочато та незакінчено ремонт 

тротуарів по вул. Нижанківського,  Це є центральна частина міста, зроблено 

лише з одного боку. 

Т.Демко підкреслив, що на об’єкт Капітальний ремонт підпірної стінки 

біля житлового будинку №103 по вул.Стрийська в м.Дрогобич Львівської обл. 

не варто виділяти кошти, оскільки ця сума є мізерною для цього об’єкту. А ці 

кошти перерозприділити на інший об’єкт. 

Р. Курчик Дав пропозицію спочатку закінчити об’єкти центральної 

частин міста, оскільки Дрогобич є туристичним містом, яке відвідує багато 

туристів.    

В.Чуба повідомив що прийшла відмова по судових позовах оскільк є 

рішення суду що законодавство є недосконале і тому не можна прийняти 

рішення 

Курчик довів до відома лист на імя міського голови 

Капітальний ремонт даху ЗОШ № 8 – 298,8 тис.грн. 

Савран наголосила, що  є 2 галузі які критичні по виплаті заробітної 

плати. Зробити по цих галузях іде складно Якщо по охороні здоровя 

скоротилили близько 350 чоловік за 2 роки і додатково зекономили бл. 6000,0 

тис.грн. то по галузі освіти тільки починається.  

Демко звернувся з проханням поставити на голосування в межах дод.4 

Розподіл коштів бюджету розвитку за об’єктами згідно поданих пропозицій 

комісією та включити один з об’єктів листа адресованому міському голові. 



 

. Голова комісії Р.Курчик звернувся до міського голови т.Кучми щодо 

роз’яснення питань, які  

Пропозиція Поставити пропозиції депутатів і попунктно 

проголосувати. А сесія нехай вирішує дане питання.1 -   

Враховуючи пропозиції членів комісії голова комісії Т.Куччик 

поставив на голосування: 

- пропозиції, вказані у дод. №4 проекту рішення «Про внесення змін 

до міського бюджету м. Дрогобича на 2019 рік».  

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 2; «проти» - 1; «утримались» - 4. 

- перерозподіл з об’єктів «Капітальний ремонт підпірної стінки біля 

житлового будинку №103 по вул.Стрийська в м.Дрогобич Львівської 

обл. – 278,0 тис.грн.; будівництво дороги від вул.П.Орлика до 

вул.Паркової в м.Дрогобич, Львівської області – 600,0 тис.грн; внески 

в статутний фонд КП "Комбінат міського господарства" – 1300,0 

тис.грн. на : 

- Фасад ЗОШ №9 – 574,0 тис.грн.; 

- ЗОШ № 18 0 – 70,0 тс.грн.; 

- ЗОШ № 6 дах 56,0 тис.грн. 

- ДТИ.Садочок « 26 – 246,0 

- Нижанківського тротуари – 300,0 тис.грн. 

- Стрийська 300,0 тис.грн. 

- Кладовища 300,0 тис.грн. 

Демко враховуючи думки представників департаменту міського господарства 

та членів комісії  

 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 4; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

ВИРІШИЛИ: Подати даний проект рішення на розгляд сесії. 

 

 

  



 

.  

 

 

4. Розгляд проекту рішення «Про затвердження комплексної Програми 

«Культурно-мистецькі табори на    базі  Дрогобицького  Народного  дому     

ім. І.Франка» на 2019 рік в м. Дрогобичі». 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу культури та мистецтв – О. Яводчака, 

який ознайомив з даним проектом рішення. Наголосив, що метою даного 

рішення є організація безпечного, корисного та пізнавального дозвілля для 

дітей під час літніх канікул. Додав, що організовано 3 5-ти денні  табори у 

Дрогобицькому народному домі. Запланована поїздка в с. Нагуєвичі, 

екскурсії по музеях Дрогобича, мастер-класи та інше. Минулого року цей 

проект робили за громадські кошти,  незалучавши бюджетних. 

ВИРІШИЛИ: Проголосувати за даний проект рішення та подати на 

розгляд ради. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

 

 

 

Голова комісії                                                                               Р.Курчик 

Секретар комісії                                                                          Т.Городиський 

 


